环境注意事项 (Environmental Notice) 温控器, 传感器, 压力开关 (Thermostat, Sensor and Pressure Switches)

中国电器电子产品有害物质限制使用管理办法

(Management Methods for the Restriction of the Use of Hazardous Substances in Electrical and Electronic Products _ China RoHS)

产品中有害物质的名称及含量

(Name and Content of the Hazardous Substances in Products)

部件名称 (Component)	有害物 质 (Hazardous Substances)					
	铅 (Pb)	汞 (Hg)	镉 (Cd)	六价铬 (Cr(VI))	多溴 联苯 (PBB)	多溴二苯醚 (PBDE)
金属部件 (Metal Components)	Х	0	0	0	0	0
电子部件 (Electronic Components)	Х	0	0	0	0	0

本表格依据 SJ/T 11364 的规定编制。

(This table is prepared in accordance with the provisions of SJ/T 11364.)

O:表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 GB/T 26572 规定的限量要

求以下。 (O: Indicates that said hazardous substance contained in all of the homogeneous materials for this part is below the limit requirement of GB/T 26572.) X:表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出 GB/T 26572 规定的限量要求。 (X: Indicates that said hazardous substance contained in at least one of the homogeneous materials used for this part is above the limit requirement of GB/T

26572.)

本表中标有"X"的所有部件均符合欧盟 RoHS 法规 2011/65/EU。

(All the parts with "X" comply with EU RoHS directive 2011/65/EU.)

所售产品中可能不含有上述部件,请以产品实际销售配置为准,个别部件可能单 独标识环保使用期限。

(Parts listed above may not be included within the product. Please refer to the actual configuration of the product. Some parts may have individual EPUP.)

注:环保使用期限取决于产品正常工作的温度和湿度等条件。

(Remark: Environmental Protection Use Period depends on the products normal operation condition, such as temperature, humidity, etc.)

请确保在提供产品的同时提供有害物质含量表。

Please ensure that this reference table is retained with the product if you are forwarding components / goods.